

「如何建立正向家庭氛圍」聯校家長講座

敬啟者：

本校與香港城市大學正向教育研究室合辦「如何建立正向家庭氛圍」聯校家長講座，以正向心理學為根基，分享如何透過教養技巧增加家庭正向氛圍，從而提升子女心理抗逆力。詳情如下：

日期：2021年10月13日（星期三）

時間：下午 7:00 - 9:00

形式：Zoom

講者：曾文堯先生(註冊社工)

對象：全校家長

名額：不限

費用：免費

查詢：請致電 2476 2414 與梅燕玲姑娘聯絡。

備註：1. 會議 ID 及密碼將會透過 SMS 短訊傳送給家長。

2. 是次講座語言為廣東話。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十月七日

註：請於 2021 年 10 月 11 日(星期一)或以前簽覆回條，並交班主任。



回條

(通函 No: 046 / 2021)

敬覆者：

本人* 將會參加 / 無暇參加「如何建立正向家庭氛圍」聯校家長講座。

此覆

錦田公立蒙養學校

學生姓名：_____ ()

家長姓名：_____

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2021 年 10 月 _____ 日

註：請於 2021 年 10 月 11 日(星期一)或以前簽覆回條，並交班主任。

KAM TIN MUNG YEUNG PUBLIC SCHOOL

Notice No : 046/2021

'How to Build a Positive Family Atmosphere' Joint School Parent Seminar

7.10.2021

Dear Parents/Guardians,

Our school and the Positive Education Research Office of City University of Hong Kong jointly organize a joint parent seminar on 'How to Build a Positive Family Atmosphere'. The seminar is based on positive psychology to increase the positive atmosphere of the family through parenting skills, thereby enhancing children's psychological resilience force. Details are as follows:

Date : 13th October, 2021 (Wednesday)
Time : 7:00 pm to 9:00 pm
Mode : The seminar will be conducted through Zoom
Guest : Mr Tsang Man Yiu (Registered Social Worker)
Target : Parents of our school
Quota : No
Fee : Free of charge
Inquiry : Please feel free to contact Ms Mui Yin Ling at 2476 2414 if you have any enquiries.
Remarks : 1. The meeting ID and password will be sent to parents via SMS.
2. The language of this seminar is Cantonese.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal



Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 11th October, 2021 (Monday)

----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----

Notice No : 046/2021

Dear Principal,

I will / will not participate in the 'How to Build a Positive Family Atmosphere' Joint School Parent Seminar.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2021 (Y) 10 (M) ____ (D)

Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 11th October, 2021 (Monday).